
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Εξωτερικών κ. Γεραπετρίτη 

 

ΘΕΜΑ: «Οι οικογένειες των διπλωματών που υπηρετούν στο Ισραήλ 

πρέπει να αποχωρήσουν από την χώρα» 

Κύριε Υπουργέ, 

Μετά τα τραγικά γεγονότα των τελευταίων ημερών στο Ισραήλ και στην Λωρίδα της 

Γάζας, όπου δολοφονήθηκαν με στυγερό τρόπο άμαχοι Ισραηλινοί, δημοσιεύματα 

του ηλεκτρονικού τύπου κάνουν λόγο για οδηγία της Μεγάλης Βρετανίας στις 

οικογένειες των διπλωματών τους να αποχωρήσουν από το Ισραήλ. Μάλιστα, το 

ΥΠ.ΕΞ. της Μ. Βρετανίας ανέφερε πως η περίοδος που θα λείψουν θα διαρκέσει 

τουλάχιστον δύο μήνες. 

Η ανησυχία των Βρετανών είναι εύλογη καθώς η κατάσταση στο Ισραήλ είναι άκρως 

επικίνδυνη για τους πολίτες και σε ένα τόσο ρευστό γεωπολιτικό περιβάλλον θα 

μπορούσε να γίνει ακόμα πιο επικίνδυνη καθώς μια ανεξέλεγκτη κλιμάκωση είναι 

πιθανή στο εγγύς μέλλον. 

Οι Έλληνες διπλωμάτες προσπαθούν να ασκήσουν το λειτούργημά τους υπό αντίξοες 

συνθήκες και θα ήταν ωφέλιμο για αυτούς να λειτουργούν με την πεποίθηση ότι οι 

οικογένειές τους είναι ασφαλείς στην πατρίδα. 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

1)   Έχει εκδώσει σχετική οδηγία για τις οικογένειες των Ελλήνων διπλωματών; 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1144

Ημερομ. Κατάθεσης:

16/10/2023



2)      Προτίθεται να λάβει όλα τα απαραίτητα μέτρα για την ασφαλή αποχώρηση των 

οικογενειών των Ελλήνων διπλωματών από το Ισραήλ; 

                                 Αθήνα, 15 Οκτωβρίου 2023 

                Ο ερωτών Βουλευτής  

                                  Αλέξανδρος Ζερβέας 

 

 




